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        “ISSUES OF FAR EASTERN LITERATURES”

 (St.Petersburg, June 25 – 29, 2014) 
RESERVATION FORM / 订房表
St.Petersburg Azimut Hotel

                        № 24744
	

	Last Name /

英文的性: 
	     

	First Name /

英文的名字:
	     

	Arrival date /

入住日期:
	     

	Departure date /

离开日期:
	     

	Room type /

客房类型:
	 FORMCHECKBOX 
  SUPERIOR SINGLE 单人间4450 RUB/night卢布/ 夜  
 FORMCHECKBOX 
  DELUXE DOUBLE 双人间6100 RUB/night 卢布/夜
	 

	Contact telephone number /

联系电话:
	     

	E-mail /

电子邮件:
	

	Credit card details /

信用卡类型:
	 FORMCHECKBOX 
 MC/ EC
	 FORMCHECKBOX 
 Diners
	 FORMCHECKBOX 
 Visa
	 FORMCHECKBOX 
 Amex

	Credit card number /

信用卡号码:
	     

	Credit card expiry date /

信用卡到期:
	     

	 Cancellation terms / 取消订房:

Room can be cancelled without cancellation fees 30 days prior to arrival date.

In case of room cancellation, reduction of stay received less than 30 days prior to arrival date or no-show cancellation fee equal to 100% of the room rate per 1 night of stay is charged.
在入住30天前取消订房免受任何罚款。如果在少于入住30天前取消订房或者客人不入住的话，宾馆就收1天100%的房费。

Reservation form should be sent to the Hotel no later than 25.05.2014.
请在2014年5月25日以前把订房表发给宾馆.


	I agree with terms of late cancellation or non-arrival. I agree that at the moment I do my reservation my credit card will be checked for money guarantee.
我特此接受取消订单以及不入住的的罚款条件。我同意宾馆处理订房的时候，将我的信用卡当作经济担保。



Date / 日期:      



Signature / 签名:______________________
PLEASE ENCLOSE THE READABLE COPY OF THE CREDIT CARD (BOTH SIDES) / 请附上信用卡双边的扫描件
PLEASE, RETURN THIS COMPLETED FORM TO RESERVATION DEPARTMENT e-mail: groupspb@azimuthotels.com
请把填好的订房表发给宾馆订房服务部groupspb@azimuthotels.com
